
 

 

Finansministeren Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg  

13. juli 2015 

Foreløbigt svar på  

 
Spørgsmål 2 
Vil ministeren redegøre for, hvorledes han påtænker at følge op på finanslovsaftalen 
for 2014 og den følgende tekst i aftalen: "Aftaleparterne er enige om, 
at der efter to år skal gøres status på anvendelsen af midlerne med henblik på 
en fortsat prioritering og udmøntning af midlerne på ældreområdet." Herudover 
bedes den evaluering, af ældremilliarden som blev aftalt i samme aftale, 

og som efter det oplyste skulle foreligge i ministeriet, oversendt til udvalget. 

 

Svar 

Det er ikke muligt at svare inden for svarfristen. Der udarbejdes et endeligt svar 
hurtigst muligt efter sommerferien. 

  

 

Med venlig hilsen 

 

 

Claus Hjort Frederiksen  
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